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Hejtman Martin Půta zavítal ve čtvrtek 28. února do Jablonce nad Nisou. Po úvodním setkání
s primátorem Milanem Kroupou navštívil uměleckoprůmyslovou školu, křižovatku v ulici
Palackého  a  U  Přehrady,  Jabloneckou  nástrojárnu,  středisko  Diakonie,  Vratislavickou
kyselku  či  biatlonovou  střelnici.  Martin  Půta  také  stihl  oběd  s  krajskými  a  městskými
radními, besedu s občany či  vernisáž výstavy v budově radnice.  Hejtmanský den završil
online přenosem přenášeným na facebookové stránky Libereckého kraje.

Na radnici přivítal hejtmana primátor statutárního města Jablonec nad Nisou Milan Kroupa,
který  provedl  Martina  Půtu  programem  celého  dne.  „S  panem  primátorem  jsme  probrali
mnoho  témat.  Diskutovali  jsme  o  tramvajové  lince  č.  11,  o  financování  oprav  střední
uměleckoprůmyslové školy či o řešení některých dopravních komplikací v centru města,“ uvedl
hejtman Martin Půta.

V dopoledních hodinách navštívili místní střední uměleckoprůmyslovou školu, kde společně
s ředitelkou Martinou Picko Baumannovou řešili, jakým způsobem se dá financovat oprava
nevyhovujících částí budovy. Prohlídky se zúčastnil i náměstek hejtmana pro resort školství,
mládeže, tělovýchovy, sportu a zaměstnanosti Petr Tulpa.

Hejtman se poté setkal na frekventované křižovatce v ulici Palackého a U Přehrady s ředitelem
Krajské správy silnic Libereckého kraje Janem Růžičkou a členy rady města Petrem Klápště a
Jakubem Chuchlíkem. „Abychom zde ulehčili dopravě, zvažujeme variantu tzv. dlouhého tunelu.
Bude potřeba zajistit součinnost s městem i Krajskou správou silnic Libereckého kraje pro zavedení
například protihlukových stěn. Technické řešení je zejména v kompetenci města. Chceme však co
nejméně zatížit okolní nemovitosti a zachovat park,“ vysvětlil Martin Půta.

Další  kroky hejtmana a  primátora vedly do firmy Jablonecká nástrojárna,  která se  zabývá
vývojem, konstrukcí a výrobou tzv. postupových lisovacích nástrojů a výrobních či upínacích
přípravků pro významné tuzemské a evropské společnosti v automobilovém průmyslu.



Po obědě se členy rady kraje a města zavítal hejtman na jabloneckou biatlonovou střelnici, kde
se ho ujal ředitel českých biatlonistů Ondřej Rybář. Martin Půta a primátor Milan Kroupa si
mohli při střelbě vyzkoušet, jak obtížné je trefit terče připravené pro závodníky.

Odpolední  program pokračoval  ve  středisku Diakonie  ČCE v  Klubu Kruháč,  který  se  snaží
v moderním zázemí pomáhat potřebným, a návštěvou Vratislavické kyselky, jíž chce bývalý
lesk navrátit společnost Kitl.

V Hotelu Praha se poté konala tradiční beseda hejtmana s občany města, kteří se ptali zejména
na dopravní situaci v pěších zónách a centru města, kriminalitu či budoucnost městských lázní.

Před  živým  facebookovým  přenosem  se  hejtman  zúčastnil  v  budově  jablonecké  radnice
vernisáže  výstavy  s  představením  návrhů  budoucí  podoby  Anenského  náměstí  s  ulicemi
Soukennou a Kostelní a řešení ulic Poštovní a Budovatelů.

„S  panem  hejtmanem  jsme  během  jeho  návštěvy  v  Jablonci  nad  Nisou  našli  u  spousty  témat
společnou řeč.  Chceme s krajem spolupracovat na řešení důležitých záležitostí,  jako je například
doprava či školství,“ uzavřel Milan Kroupa, primátor statutárního města Jablonec nad Nisou.


